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PROTOKÓŁ Nr XXXVI/2017 
z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 

z dnia 28 lutego 2017 r. 
 

 
 

Ustawowa liczba Radnych  15 
Liczba radnych obecnych na sesji 12 
Liczba radnych nieobecnych na sesji                     3 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie                1000 

 

 

 

Radni obecni na sesji: 
 

1. Bartosz Borkowski 
2. Władysław Czerwiński 
3. Jacek Ciapała 
4. Rafał Fogiel 
5. Grzegorz Królik 
6. Ireneusz Kuczyński 
7. Jan Ratajczyk 
8. Adam Stobiecki 
9. Włodzimierz Warmus 
10. Paweł Wąs 
11. Mirosław Włóka 
12. Konstanty Ruciński 

 

Radni nieobecni na sesji: 
  
1. Michał Gaczkowski 
2. Sebastian Gaik 
3. Sławomir Szczur 
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Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
 

1. Burmistrz Sulejowa     Wojciech Ostrowski 
2. Radny Rady Powiatu                 Tomasz Michalczyk 

                                                                                        Mariusz Stobiecki 
3. Skarbnik Gminy       Czesław Pacan 
4. Kierownik Referatu Gospodarki                Elżbieta Purgał - Gębalska 

Nieruchomościami i Rolnictwa    
5. Kierownik Referatu Ogólno - Organizacyjnego   Ilona Zawisza  
6. Inspektor Referatu Infrastruktury i Rozwoju                  Dominika Woźniak 
7. Kierownik Referatu Rozwoju i Ochrony Środowiska    Katarzyna Cieślik 
8. Radca prawny       Barbara Balcerzyk - Bojarczuk 
9. Dyrektor Biblioteki Miejskiej w Sulejowie                    Joanna Albin 
10. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej        Jolanta Michalak 
11. Dyrektor Biura Obsługi Jednostek Oświatowych           Michał Kieszkowski 
12. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury                           Sylwia Klass 
 

 
 

Punkt 1 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poprosił o uczczenie  
chwilą ciszy Dnia Pamięci Żołnierzy Wyklętych.  

 
 

Otwarcia XXXVI sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Burmistrza Sulejowa oraz 
pozostałe osoby uczestniczące w obradach sesji. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 12 radnych, więc Rada Miejska może obradować                      
i podejmować prawomocne uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
projekty uchwał, które będą omawiane na dzisiejszej sesji. 
 
Radni projekty uchwał otrzymali. 
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Punkt 2 
 

Przedstawienie porządku obrad. 
 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił proponowany 
porządek obrad. 
 
 
Zmiany do porządku obrad wnieśli: 
 
Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad 
sesji projektu uchwały w sprawie : 
 
a) przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami i klubami dziecięcymi w zakresie warunków  

i jakości świadczonej opieki nad dziećmi w wieku do lat 3.  
 
 
 
Obrady sesji opuścił radny Konstanty Ruciński. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
projekt uchwały, która ma być wprowadzona do porządku obrad dzisiejszej sesji. 
 
Radni projekt  uchwały otrzymali. 
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                        
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie zaproponowaną zmianę do porządku 
obrad. 
 
 
W głosowaniu wzięło udział 11 radnych. 
 
za   11 
przeciwnych   0 
wstrzymujących  0 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił proponowany 
porządek obrad. 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami.  
4. Sprawozdanie z działalności Biura Obsługi Jednostek Oświatowych w Sulejowie za 

2016 r.  
5. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Kultury za 2016 r.  
6. Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Sulejowie za 2016 r.  
7. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sulejowie                       

za 2016 r.  
8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Sulejów za 2016 r.  
9. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2016 r.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sulejów na lata 2017 – 2025 r.  
11.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r.  
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Zakładu Komunalnego                          

w Sulejowie. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Sulejów.  
14. Podjęcie uchwały w sprawie udziału Gminy Sulejów w projekcie pod nazwą „Program  

Ograniczania Niskiej Emisji” organizowanego przez Wojewódzki Fundusz Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/237/2016 Rady Miejskiej                  
w Sulejowie z dnia 26 września 2016 r. w sprawie organizacji wspólnej obsługi  
administracyjnej i finansowej jednostek organizacyjnych prowadzonych przez Gminę 
Sulejów. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Sulejowa. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Zdrowia, 

Wychowania, Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Sulejowie. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Sulejowie.  
19. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Sulejowa. 

     20.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami i klubami  
         dziecięcymi w zakresie warunków i jakości świadczonej opieki nad dziećmi w wieku            
         do lat 3.  
     21. Interpelacje radnych – odpowiedzi. 
     22. Wnioski, zapytania i informacje - odpowiedzi. 

23. Zakończenie obrad. 
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Protokoły z poprzednich sesji zostały wyłożone na sali obrad oraz były do wglądu w Urzędzie 
Miejskim w Sulejowie. 

 
Uwag do protokołów nie wniesiono. 

Punkt 3 
 
Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami 

 
Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami 
została przedstawiona przez Inspektora Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej 
Urzędu Miejskiego w Sulejowie Panią Dominikę Woźniak.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał radnych czy  
są pytania do przedstawionej informacji.  
 
Radny 
Rafał Fogiel 
        Poprosił o wersję papierową przedstawionej informacji. 
 
Na salę obrad przybył radny Konstanty Ruciński.  
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
        Poinformował, że wspólnie ze Skarbnikiem Gminy obronili w Regionalnej Izbie  
        Obrachunkowej budżet Gminy Sulejów.  
        Złożona skarga przez dwóch radnych została uznana za bezzasadną. 
        Skarbnik Gminy przygotowując projekt budżetu na 2017 r. popełnił kilka błędów 
        literowych. Błędy te zostały usunięte zarządzeniem Burmistrza.  
        Na posiedzeniach komisji stałych zmiany wprowadzone zarządzeniem burmistrza były  
        szczegółowo omawiane przez Skarbnika Gminy.  

 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
       Zapytał, kiedy będzie wykonany chodnik na ul. Klasztornej w Sulejowie – 80 m.  

Radny Powiatu 
Mariusz Stobiecki     

Poinformował, że jeżeli chodzi o przychodnie w Przygłowie i w Sulejowie mam 
zapewnienie Pana Wicestarosty, że opieka medyczna jest gwarantowana i w Przygłowie                      
i w Sulejowie. Są lekarze, chcemy świadczyć te usługi medyczne. Oczywiście pod takim 
warunkiem, że Gmina Sulejów dokona stosownych remontów, dostosowań obiektów do 
wymogów sanepidu i NFZ. Po naszej stronie możemy nawet zwiększyć stawkę jeżeli 
chodzi o rehabilitację, jeżeli będą do tego pomieszczenia. Do końca roku pomieszczenia 
muszą być dostosowane, przepisy co roku są przesuwane o rok, ale nie ma pewności, że 
znowu będą przesunięte. Od 2012 r. trwa ta sprawa. Pan Wicestarosta prosił, aby 
przekazać, że opieka medyczna jest, będziemy usługi świadczyć, oczywiści jeżeli będzie 
gdzie.  
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 Radny Powiatu 
Mariusz Stobiecki 
               W tamtym tygodniu u Pana Burmistrza odbyło się spotkanie w sprawie                                                                                                                  

ul. Taraszczyńskiej. Umowa na projekt została podpisana w październiku, termin 
wykonania projektu jest do 1 sierpnia. RZGW w Warszawie odmówiło nam pismem 
zrzutu wód opadowych do istniejącego już zbiornika przy ul. Ogrodowej. Na 
spotkaniu roboczym została podjęta decyzja, że rezygnujemy z tego fragmentu 
inwestycji. Będzie realizowana nawierzchnia drogi, chodniki, ścieżki rowerowe, 
natomiast odwodnienie zostanie w takiej formie jakiej jest, aby nie opóźniać 
inwestycji. Warunkiem uzyskania środków zewnętrznych od Urzędu 
Marszałkowskiego jest złożenie do 15 września kompletnego pozwolenia na budowę. 

 

Jeżeli chodzi o drogę Przygłów-Koło Rada Powiatu w uchwale budżetowej w grudniu 
zabezpieczyła środki na tę drogę. Pierwotnie była mowa o 2 km, ale planujemy 
wykonać całe 6 km - czyli od Przygłowa do świetlicy w Kole, bez skrzyżowania w 
Kole. Odzyskaliśmy teren od Lasów Państwowych, odcinek przez las od 1 stycznia 
jest własnością powiatu. Został złożony wniosek do Marszałka Województwa                                         
o dofinansowanie. Czekamy także na odpowiedź od Lasów Państwowych, ponieważ 
również deklarują pomoc przy tej inwestycji. Jeżeli dostaniemy środki z Urzędu 
Marszałkowskiego to wykonanie inwestycji zgodnie z wymogami jest do                                     
15 października 2017 r. .  

  

Planujemy w marcu na Zarządzie Powiatu złożyć 4 wnioski dotyczące Gminy Sulejów: 

- przebudowa skrzyżowania w Kole, 

- chodnik na ul. Lipowej w Poniatowie, 

- odcinek drogi do Łęczna, 

- odcinek od Kałku w kierunku Kłudzic. 

 
 

 
Radny 
Rafał Fogiel 

      Podziękował radnym Rady Powiatu za życzliwe podejście do naszych potrzeb.  
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Punkt 4 

 
 
Sprawozdanie z działalności Biura Obsługi Jednostek Oświatowych w Sulejowie za 2016 
 
 
Sprawozdanie z działalności Biura Obsługi Jednostek Oświatowych w Sulejowie za 2016 
przedstawił Dyrektor Pan Michał Kieszkowski.  
 
 
 

Punkt 5 
 

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Kultury za 2016 r. 
 
 
Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Kultury za 2016 r. przedstawiła Pani Dyrektor 
Sylwia Klass.  
 
 

Punkt 6 
 

Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Sulejowie                         
za 2016 r. 

 
 
Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Sulejowie za 2016 r. 
przedstawiła Pani Dyrektor Joanna Albin. 
 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 

          Poddał pod rozwagę utworzenie w Szkole Podstawowej Nr 2 w Sulejowie jednej  
          Biblioteki (połączenie filii bibliotecznej z biblioteką szkolną). 
 
Dyrektor  
Joanna Albin 
         Stwierdziła, że nie  prowadzono rozmów w tej sprawie.  
         Uważa, że jeżeli już coś na naszym terenie powstało to należy to pielęgnować.  
         Jeżeli tą filię biblioteczną zlikwidujemy to może już nigdy nie być reaktywowana. 
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Punkt 7 

 
Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sulejowie                       

za 2016 r. 
 
 

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sulejowie za 2016 r. 
przedstawiła Pani Dyrektor Jolanta Michalak. 

 
 

Punkt 8 
 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Sulejów 
za 2016 r. 

 
 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Sulejów                             
za  2016 r. przedstawiła Pani Dyrektor Jolanta Michalak. 
 

 
Radny Rady Powiatu 
Tomasz Michalczyk 
        Zapytał, ile dzieci objęto programem „500 +” oraz jaka kwota wpłynęła do Gminy Sulejów 
        na realizację tego programu.  

 
 

Dyrektor 
Jolanta Michalak 
 Poinformowała, że  programem 500 + objęto 2.077 dzieci. 8.902.083,43 zł jest to kwota 
      wynikająca z realizacji tego programu.  
 
 

Punkt 9 
 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2016 r.  

 
 
 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2016 r. przedstawił Przewodniczący  
Komisji Pan Konstanty Ruciński.  
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Punkt 10 

 
Z obrad sesji wyszedł radny Mirosław Włóka, Rafał Fogiel, Włodzimierz Warmus.                                                         

 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na 
lata 2017 – 2025.                                                                                                                 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 
 
Skarbnik Gminy Czesław Pacan poinformował, że przesunięto  z dróg 200.000 zł na  
akcje zima.  

                      
\ 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
 
W głosowaniu brało udział 9 radnych. 
 
za   -         8 
przeciwnych  -         0 
wstrzymujących  -         1     
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXVI/292/2017 w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2017 – 2025.  
 
 

Punkt 11 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r.                                                                                          
 

Na sale obrad wrócił radny Włodzimierz Warmus. 
 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 
                     

\ 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
 
W głosowaniu brało udział 10 radnych. 
 
za   -         8 
przeciwnych  -         0 
wstrzymujących  -         2     

 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXVI/293/2017 w sprawie zmiany 



10 
 

w budżecie gminy na 2017 r. 
 

                                                                                                               
Punkt 12 

 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Zakład Komunalnego                          

w Sulejowie. 
 
 

Na obrady sesji wrócił radny Rafał Fogiel i Mirosław Włóka. 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 
 

                      
\ 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
 
W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -         12 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0    
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXVI/294/2017 w sprawie zmiany Statutu 
Miejskiego Zakład Komunalnego  w Sulejowie. 
 

 
Punkt 13 

 
Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Sulejów. 

 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Cieślik Kierownik Referatu Ochrony Środowiska 
i Rozwoju.  

 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
 
 
 

 
W głosowaniu brało udział 12 radnych. 



11 
 

 
za   -         12 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0 
 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXVI/295/2017 w sprawie Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Sulejów. 

 
 
 

Punkt 14 
 
 

Podjęcie uchwały w sprawie udziału Gminy Sulejów w projekcie pod nazwą „Program 
Ograniczania Niskiej Emisji” organizowanego przez Wojewódzki Fundusz Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 

 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Cieślik Kierownik Referatu Ochrony Środowiska 
i Rozwoju.  

 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.                                                  
 
 
 
W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -         12 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0 
 
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXVI/296/2017 w sprawie udziału Gminy 
Sulejów w projekcie pod nazwą „Program Ograniczania Niskiej Emisji” 
organizowanego przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w Łodzi. 
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Punkt 15 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/237/2016 Rady Miejskiej                  
w Sulejowie z dnia 26 września 2016 r. w sprawie organizacji wspólnej obsługi 

administracyjnej i finansowej jednostek organizacyjnych prowadzonych przez Gminę 
Sulejów. 

 
Projekt uchwały przedstawił Pan Michał Kieszkowski Dyrektor Biura Obsługi Jednostek 
Oświatowych  

 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.                                                  
 
 
W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -         12 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0 
 

 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXVI/297/2017 w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XXVIII/237/2016 Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia 26 września 2016 r.                   
w sprawie organizacji wspólnej obsługi administracyjnej i finansowej jednostek 
organizacyjnych prowadzonych przez Gminę Sulejów. 
 

 
Punkt 16 

 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Sulejowa. 

 
 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Konstanty Ruciński.  
 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.                                                  
 
 
W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -         12 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0 
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Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXVI/298/2017 w sprawie rozpatrzenia 
skargi na działalność Burmistrza Sulejowa. 

 
 

Punkt 17 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Zdrowia, Wychowania, 
Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Sulejowie. 
 

Projekt uchwały przedstawił Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Bartosz Borkowski.  
 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.                                                  
 
 
W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -         11 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          1 
 

 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXVI/299/2017 w sprawie zmiany składu 
osobowego Komisji Zdrowia, Wychowania, Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej          
w Sulejowie. 
 

                                                          Punkt 18      
                                                                                                                                                      
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Sulejowie.  

 
Projekt uchwały przedstawił Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Bartosz Borkowski.  

 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.                                                  
 
 
W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -         11 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          1 
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Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXVI/300/2017 w sprawie zmiany składu 
osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulejowie.  

 
 

                                                          Punkt 19      
 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Sulejowa. 
 

 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Adam Stobiecki. 

 
 
Radny 
Jacek Ciapała 
        Zapytał, dlaczego wniosek o przywrócenie wynagrodzenia dla Burmistrza Sulejowa 
        nie został mu przedstawiony. Radny Mirosław Włoka także nie zapoznał się z tym  
        wnioskiem. Sprawa została załatwiona od tyłu. Należało zorganizować spotkanie  
        z radnymi i tam omówić ten problem. Stwierdził, że wie jak ma głosować.  
        Swoje poparcie wyrazi podczas głosowania.  
 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
       Zapytał, w którym momencie Pan Przewodniczący Rady Miejskiej podjął decyzję 
       o przywróceniu wynagrodzenia dla Burmistrza.  
         
 
Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 
          Stwierdził, że ktoś musiał zainicjować projekt uchwały w sprawie ustalenia  
          wynagrodzenia dla Burmistrza Sulejowa.  
          Radni podpisali się pod wnioskiem w tej sprawie co znaczy, że ten projekt  
          uchwały popierają.  
 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
         Stwierdził, że Pan Burmistrz oznajmia, że radni donoszą do różnych instytucji.  
         Dzisiaj dowiadujemy się, że radni złożyli także skargę do Regionalnej Izby  
         Obrachunkowej w sprawie budżetu.  
         Wyjaśnił, że radni nie złożyli skargi, chcieli jedynie uzyskać opinię co do procedury  
         uchwalania budżetu Gminy na 2017 r.   
 
 
 
 

 



15 
 

Radny 
Włodzimierz Warmus 
         Poinformował, że podczas głosowania wstrzyma się od głosu.  
         Radni oczekiwali, że Pan Burmistrz nawiąże współpracę z radnymi. 
         Pan Burmistrz jednak nadal nie rozmawia z radnymi.  
         Okazuje się, że Miejski Zakład Komunalny zadłużony jest na ponad milion złotych. 
         Ja można dopuścić do takiej sytuacji. A przecież radni domagali się kontroli w zakładzie.  
 
 
Radny 
Jacek Ciapała 
        Oznajmił, że zagłosuje za uchwałą w sprawie wynagrodzenia dla Burmistrza, gdyż robi to         
        dla dobra Gminy Sulejów.   
 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.                                                  

 
W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -          9 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          3 

 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXVI/301/2017 w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia dla Burmistrza Sulejowa. 
 
 
 

                                                          Punkt 20      
 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami i klubami 
dziecięcymi w zakresie warunków i jakości świadczonej opieki nad dziećmi                               

w wieku do lat 3. 
 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.                                                  
 
 
W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -         12 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0 
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Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXVI/302/2017 w sprawie przyjęcia 
planu nadzoru nad żłobkami i klubami dziecięcymi w zakresie warunków i jakości 
świadczonej opieki nad dziećmi w wieku do lat 3. 
 

 
Punkt 21 

 
Interpelacje radnych. 

Radni nie zgłosili interpelacji.  
 

Punkt 22 
 

Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
Radny 
Jan Ratajczyk 
        Wnioskował o: 
         - zamontowanie lustra na skrzyżowaniu dróg równorzędnych – koło posesji 
           Państwa Rogala, 
         - dowiezienie kamienia na drogę nad lasem w Witowie Kolonii.  

 
Radny 
Grzegorz Królik 
          Poruszył następujące sprawy: 
          - przekazał wniosek mieszkańców ul. Ogrody w sprawie budowy kanalizacji sanitarnej, 
          - dowiezienia kruszywa na drogę przy garażach koło bloków w Sulejowie, 
          - wykonanie nakładki asfaltowej na ul. Kuligowskiej. 
           
         Stwierdził, że Miejski Zakład Komunalny w Sulejowie na koniec roku miał zadłużenie  
         ponad milion złotych. Proszę o wyjaśnienie na piśmie jak to się stało, że teraz wynik  
         finansowy zakładu jest na plusie.  
 
 
Radny 
Rafał Fogiel 

   Wnioskował o:                                                                                                                                                          
- dowiezienie kamienia na skrzyżowanie drogi między Przygłowem a Kolonią Witowską                           
a ulicą w kierunku Podkałek, 

- dowiezienie kamienia w obrębie przepustu wodnego bliżej ul. Rolniczej w Przygłowie, 

- zorganizowanie zebrania z panem Burmistrzem z mieszkańcami ul. Słonecznej                                            
i ul. Topolowej w Przygłowie w związku z planowaną inwestycją w obrębie ich posesji na 
którym zostaną przedłożone informacje na temat inwestycji. 
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Radny 
Mirosław Włóka 
        Wnioskował o rozważenie wykupu gruntów przy ul. Południowej na poszerzenie  
        drogi do cmentarza.  
 
  
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
        Zapytał: 
        - kto odpowiada za zadłużenie w Miejskim Zakładzie Komunalnym, 
        - ile nas do tej pory kosztowały prace wykonane na targowicy, oraz dlaczego nie został  
          ogłoszony przetarg na to zadanie, 
        - ile wydał Urząd Miejski i MZK na remont dwóch pomieszczeń na oczyszczalni  
          ścieków, 
        - jakie koszty zostały poniesione przez Urząd Miejski i MZK w sprawie Pana Mazeranta  
          pracownika MZK, 
        - czy radni zostaną przeproszeni przez Firmę EKOM – co Urząd Miejski zrobił w tej  
          sprawie, 
        - czy jest zatrudniona w urzędzie osoba od pozyskiwania vat, 
        - czy zostanie dowieziony kamień na ul. Dobra Woda i Góra Strzelecka. 
        
        Poinformował, że podczas rozmowy odnośnie budowy ulicy Dobra Woda Burmistrz 
        stwierdził, że zadanie to może być zrealizowane, jeżeli radni wyrażą zgodę na  
        zaciągniecie kredytu. 
 

 
Radny 
Konstanty Ruciński 
         Wnioskował o utwardzenie ul. Podole w Sulejowie i ul. Polnej we Włodzimierzowie  
          na odcinku do drogi krajowej.  
          Prosił o naprawę ul. Staropiotrkowskiej – powstały wgłębienia w jezdni po  
          prowadzonych tam pracach kanalizacyjnych.  
 
 
Radny 
Paweł Wąs 
        Poinformował, że należy wykonać odwodnienie ulic w Poniatowie: 
        - na skrzyżowaniu  Grabowej z Przedszkolną,  
        - na skrzyżowaniu  Grabowej z Jesionową.  
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Radny 
Włodzimierz Warms 
           Wnosił o wykonanie odwodnienia drogi powiatowej w Kłudzicach. 
           Podziękował strażakom za wykonanie przez 4 dni pompowania wody. 
           Zapytał, czy forma spółki jest formą prywatyzacji czy nie.  
 
 
 
Radca Prawny 
Barbara Balcerzyk - Bojarczuk 
          Stwierdziła, że nie ma informacji jaki rodzaj spółki ma być powołany.  
          Nie zna sprawy.  
 
 
 
Radny 
Włodzimierz Warms 
        Poinformował, że odbyło się spotkanie pracowników Miejskiego Zakładu 
        Komunalnego z Burmistrzem. Radni nie zostali zapoznani z przebiegiem  
        tego zebrania.  
 
 
 
Radny 
Jacek Ciapała 
       Wnioskował o: 
       - utwardzenie drogi do Państwa Adamków, 
       - rozbiórkę przystanku autobusowego w Białej nad Pilicą, 
       - naprawa 5 lamp oświetlenia ulicznego w Bilskiej Woli Kolonia, 
       - naprawa 3 lamp oświetlenia ulicznego w Białej, 
       - naprawa drogi w miejscowości Mikołajów, 
       - naprawa drogi od Kalenia do drogi 742. 
 
 
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
       Wnosił o naprawę, utwardzenie wszystkich dróg i ulic na terenie Włodzimierzowa 
       oraz drogi Łęczno – Łazy Dąbrowa.  
    
    
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
        Wnioskował o naprawę ulicy od figurki do Ośrodka Zdrowia w Sulejowie.  
         Zapytał, czy radny może zorganizować spotkanie z mieszkańcami z udziałem  
         Burmistrza i czy może w nim uczestniczyć – odpowiedź na piśmie.  
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Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
         Stwierdził, że środa jest to dzień przyjęcia interesantów. Prosiłem wszystkich, aby  
         ten dzień był tylko dla mieszkańców. Prosiłem też radnych, żeby tego przestrzegali  
         i mieli szacunek dla swoich wyborców. Nie chcę żeby w tym dniu były organizowane  
         spotkania.  
 
         Miejski Zakład Komunalny ma teraz bardzo trudną sytuację finansową.  
         Jest wysokie zadłużenie, którego nie możemy pokryć. Jedynie co możemy to  
         przekształcić ten zakład w spółkę. Taka spółka będzie własnością Gminy Sulejów.  
         Obecnie w Miejskim Zakładzie Komunalnym trwa audyt. Po zakończeniu tej kontroli 
         będzie jasny obraz sytuacji finansowej zakładu.  
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki 

Przytoczył zapis §48 Statutu Gminy w pkt. 2 - "Radni mają obowiązek utrzymywania    
stałej więzi z wyborcami, których reprezentują w celu informowania wyborców                                
o aktualnej sytuacji gospodarczej Gminy. Ponadto zapoznają wyborców z 
przedsięwzięciami i rozwiązaniami przyjętymi przez Radę mobilizując mieszkańców 
Gminy do udziału w realizacji zadań Gminy informują wyborców o swojej działalności 
w Radzie, przyjmują postulaty i wnioski wyborców." 

 

Odczytał § 50 - "W miarę możliwości radni uczestniczą w zebraniach organizacji 
społecznych, politycznych, na zaproszenie tych organizacji. Radni mogą także 
inicjować takie zebrania dla przedstawienia bieżących problemów i zadań 
rozwiązywanych przez Radę." 

 
Sołtys 
Uszczyn  
          Prosiła o dowiezienie kruszywa na ul. Modrzewiową w Uszczynie.  
 

 
Radny Rady Powiatu 
Tomasz Michalczyk  

      Potwierdził informację, że Starostwo Powiatowe zapewni obsługę medyczną w dwóch  
      przychodniach na naszym terenie, jeżeli Gmina Sulejów dostosuje te obiekty do  
      obecnych wymogów.  
 
      Zapytał, czy prowadzono rozmowy w sprawie budowy mieszkań na naszym terenie. 
 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
       Poinformował, że dysponujemy takim terenem – koło bloków w Sulejowie ,  
       gdzie taki blok może powstać.  
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Radny 
Ireneusz Kuczyński 
      Podziękował Panu Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Sulejowie za zainteresowanie  
      się ulicą Dobra Woda.  
 
Sołtys 
Łazy Dąbrowa 
        Zapytała, czy można zamontować kilka lamp oświetlenia ulicznego w miejscowości 
        Łazy Dabrowa – miejsca oddalone.  
      
 
Radny 
Grzegorz Królik 
       Przypomniał, że dwa lata temu kiedy w Sulejowie była Pani Premier                                                    
       Pan Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie obiecał, że będzie wykonana                                    
       ul. Kuligowska w Sulejowie. Ulica ta nie została do dnia dzisiejszego wykonana.  
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki 

      Oznajmił, że rozmawiał z Panią Premier, jednak rozmowa ta nie dotyczyła  
      ulicy Kuligowskiej. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poinformował  
radnych że: 
- 31 marca odbędą się samorządowe zawody sportowe w Moszczenicy, 
- 10 marca spotkanie w sprawie audytu w MZK,  
- 1 marca złożenie kwiatów pod pomnikiem żołnierzy wyklętych.  
 
        

Punkt 23 

Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że porządek 
obrad został zrealizowany. 

Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam XXXVI sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 28 lutego 2017 r.                              
o godzinie 1310.                       
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